



Vision Product Warranty

This product is warranted for one year from date of purchase to be free from defects in material and workmanship. Claims will be limited to replacement of the product or refund of 100% of the purchase price when returned to original place of purchase with the original sales receipt.

This warranty does not apply to damage from abuse, misuse or improper storage. Vision Global Media Group Inc., and /or manufacturer will not be liable in any event for any incidental, direct, indirect, special, punitive or consequential damages. You may have additional rights which vary from jurisdiction to jurisdiction in addition to this warranty.

Garantie :

Ce produit est garanti libre de toute défectuosité de matériaux ou de main d'oeuvre pour une période d'un an suivant la date d'achat. La compensation se limitera au remplacement du produit ou au remboursement à 100 % de son prix d'achat s'il est retourné à l'endroit où il a été acheté, accompagné du coupon de caisse original.

Elle ne s'applique également pas aux dommages dus à l'abus, l'utilisation inappropriée ou le remisage incorrect.

Vision Global Media Group Inc., et/ou le fabricant ne seront en aucun cas responsables pour tout dommage accessoire, direct, indirect, particulier ou punitif. Selon les lois en vigueur dans votre juridiction, il se peut que vous ayez des droits supplémentaires à ceux énoncés dans la présente garantie.

60 Bathurst Drive Unit 20 Waterloo ON N2V 2A9
Tel: 519-525 5111 Fax: 519-725 3111
Email: customer@visionglobalmedia.com